
Protokół Nr XXII/2017

z sesji  nadzwyczajnej  Rady Gminy Tarnawatka odbytej w dniu 12 września 2017
roku

W sesji udział wzięli radni Pan/Pani:
Cisło Robert
Litwińczuk Ryszard
Malec Ryszard
Mańdziuk Kazimiera
Matwiejszyn Mariusz
Mazurek Jan
Michałuszko Maria
Milichiewicz Stanisław
Piasecki Jarosław
Stefaniak Krzysztof
Urbański Stanisław

Nieobecni usprawiedliwieni Pan/Pani:
Dudek Bogdan
Kopczyński Stanisław
Paszt Leszek
Piróg Andrzej

Spoza Rady Gminy w sesji udział wzięli Pan/Pani:
Piotr Pasieczny – Wójt Gminy
Marian Szałapski – Sekretarz Gminy
Aneta Pankiewicz – Skarbnik Gminy
Marek Barcicki – Radca Prawny

Porządek obrad sesji:
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:
• przystąpienia Gminy Tarnawatka do ,,Tomaszowskiego Klastra Energii”,
• ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych,
• zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych,
• udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu,
• udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Tomaszowskiemu,
• zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Tarnawatka na lata 2017-
2021,
• zmian w w uchwale budżetowej na 2017 rok.
4. Zakończenie obrad sesji.



Do pkt. 1

Sesję  nadzwyczajną  rozpoczęto  o  godz.  14.00.  Otwarcia  XXII  sesji  VII
kadencji  Rady  Gminy  Tarnawatka  dokonała  Pani  Kazimiera  Mańdziuk
Przewodnicząca Rady Gminy Tarnawatka.

Do pkt. 2

Przewodnicząca Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdziła, że na
stan  15  radnych  obecnych  jest  11  radnych.  Przewodnicząca  w  związku  z tym
stwierdziła quorum. Po czym odczytała proponowany porządek obrad.

Do  porządku  obrad  radni  nie  wnieśli  uwag,  ani  zastrzeżeń,  wobec  tego
Przewodnicząca  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  przyjęcie
porządku  obrad.  Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,
„przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Porządek  obrad  został  przyjęty
jednogłośnie.

Do pkt. 3

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Kazimiera  Mańdziuk  odczytała  projekt
uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Tarnawatka do ,,Tomaszowskiego Klastra
Energii”.

Pan Radca Prawny wyjaśnił projekt uchwały. Między innymi poinformował, że
klaster energii to umowa cywilno-prawna, do której mogą przystąpić osoby fizyczne,
prawne,  jednostki  naukowe,  instytuty  badawcze  oraz  jednostki  samorządu
terytorialnego. Zadaniem Klastra jest prowadzenie takiej działalności, która zapewni
energię  i  paliwa  gazowe  wszystkim  odbiorcom  z  powiatu  tomaszowskiego  na
oczekiwanym przez  nich  poziomie.  Efektem tak  rozumianej  działalności  ma  być
poprawa  bezpieczeństwa  energetycznego  i  jakości  zasilania,  zwiększenie  i
racjonalizacja wykorzystania zasobów lokalnych, tańszy zakup energii  i  lepsze jej
zużycie oraz odzyskiwanie jej z odpadów.

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani
Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w  uchwały.
Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,  „przeciw”  0,
„wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XXII/148/2017  została  podjęta
jednogłośnie.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Kazimiera  Mańdziuk  odczytała  projekt
uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych.

Pan  Sekretarz  wyjaśnił  projekt  uchwały  i  przedstawił  mapę  poglądową
przebiegu dróg.

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani
Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w  uchwały.
Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,  „przeciw”  0,



„wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XXII/149/2017  została  podjęta
jednogłośnie.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Kazimiera  Mańdziuk  odczytała  projekt
uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.

Pan Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani

Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w  uchwały.
Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,  „przeciw”  0,
„wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XXII/150/2017  została  podjęta
jednogłośnie.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Kazimiera  Mańdziuk  odczytała  projekt
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu.

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani

Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w  uchwały.
Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,  „przeciw”  0,
„wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XXII/151/2017  została  podjęta
jednogłośnie.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Kazimiera  Mańdziuk  odczytała  projekt
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu.

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani

Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w  uchwały.
Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,  „przeciw”  0,
„wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XXII/152/2017  została  podjęta
jednogłośnie.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Kazimiera  Mańdziuk  odczytała  projekt
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tarnawatka na
lata 2016-2021.

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani

Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w  uchwały.
Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,  „przeciw”  0,
„wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XXII/153/2016  została  podjęta
jednogłośnie. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Kazimiera  Mańdziuk  odczytała  projekt
uchwały w sprawie zmian w w uchwale budżetowej na 2017 rok.

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani

Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w  uchwały.



Obecnych  było  11  radnych,  głosowało  11  radnych,  „za”  11,  „przeciw”  0,
„wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XXII/154/2016  została  podjęta
jednogłośnie.

Pan Stanisław Milichiewicz zapytał, co ze sprawą chodnika w Wieprzowie.
Pan  Wójt  odpowiedział,  że  rozmawiał  z  Dyrektorem  z  Zarządu  Dróg

Wojewódzkich  i  Pan  Dyrektor  powiedział,  że  zostaną  poszerzone  i  utwardzone
pobocza.

Pan Jarosław Piasecki zapytał, kiedy będą montowane instalacje solarne.
Pan Wójt poinformował, że do końca października powinny być już wykonane

instalacje solarne.

Przewodnicząca Rady Gminy Kazimiera Mańdziuk ogłosiła zamknięcie obrad
XXII sesji VII kadencji Rady Gminy Tarnawatka. Podziękowała radnym, za udział w
obradach XXII sesji VII kadencji Rady Gminy Tarnawatka.

Sesję zakończono o godz. 15.05

Protokołowała
Przewodnicząca Rady Gminy

Magdalena Kulas
Kazimiera Mańdziuk


